
Transportudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 9. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1
Hvordan forholder ministeren sig til, at regionsrådet i Region Sjælland under
ledelse af Jens Steenbæk (V) har bremset absolut nødvendige renoveringer
af skinnerne på Tølløsebanen mellem Høng og Ruds Vedby – en mislighol-
delse af banen, der betyder, at toget kun kan køre 40 km/t, at der er indsat
busser, og at køreplanen ikke hænger sammen til stor gene for passagerer og
befolkningen i lokalområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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